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Protokół nr XXIII/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 29 września 2016 r. 

 

sala Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku. godz. 17.00 - 19.35 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołów z XXI i XXII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Informacja z wykonania budżetu miasta i gminy Lwówek za I półrocze 2016 roku. 

9. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego nr 6 

położonego ul. Rynek 8 w Lwówku.  

10. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie prawa 

wieczystego użytkowania nieruchomości.  

11. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

12. Projekt uchwały w sprawie: przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Lwówek na lata 2016-2019 z perspektywą do roku 2023.  

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XV/100/2015 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2015r w sprawie uchwalenia budżetu na 2016r.  

14. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

15. Odpowiedź na interpelacje. 

16. Wypracowanie wspólnego oświadczenia przez radnych na pismo Wojewody 

Wielkopolskiego w sprawie skargi radnego Krzysztofa Czarkowskiego. 

17. Wolne głosy i wnioski. 

18. Zamknięcie obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 
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Ad. 1. Otwarcie obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Otwarcia obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku dokonał Przewodniczący Rady, 

Pan Piotr Przewoźny witając radnych, Burmistrza Miasta i Gminy, Sekretarza Gminy, 

Skarbnika Gminy, pracownika biura Rady, dyrektora Gimnazjum, Prezesa ZGK Sp. 

z o.o. w Lwówku oraz uczestniczące w obradach XXIII sesji społeczeństwo. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Na sali obrad obecnych jest 13 radnych, na ustawowy skład Rady 15 radnych, zatem 

Przewodniczący oznajmił, że Rada jest władna do odbycia obrad sesyjnych 

i podejmowania uchwał. 

Nieobecni radni usprawiedliwieni to Pan Andrzej Jędrzejczak - z powodu choroby oraz 

Pani Gabriela Woźna. 

Lista obecności załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady poinformował o wyłożeniu i możliwości zapoznania się w biurze 

Rady Miejskiej z protokołami z obrad XXI i XXII sesji Rady Miejskiej. 

Następnie Przewodniczący stwierdził, że nie wpłynęły do nich żadne propozycje zmian, 

dlatego poprosił radnych o przyjęcie tych protokołów w drodze ich 

przegłosowania. 

Radni przyjęli 12 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” protokoły  

z XXI i XXII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny informował, że radni otrzymali porządek obrad 

XXIII sesji i zwrócił się z pytaniem czy są jakieś uwagi do otrzymanego porządku sesji. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz prosił, aby w dzisiejszym porządku obrad po 

pkt. 12 zapisać pkt. 13 w brzmieniu: „projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 

XV/98/2016 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 28 grudnia 2015r. w sprawie udzielenie 

pomocy finansowej Powiatowi Nowotomyskiemu”. 
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Projekt tej uchwały był przedmiotem dyskusji na wspólnym posiedzeniu stałych 

Komisji Rady Miejskiej. 

„za” proponowaną przez Burmistrza Miasta i Gminy poprawką opowiedziało się 13 

radnych- „jednogłośnie”. 

Pozostałe punkty porządku obrad w numeracji przesuną się o jeden. 

Radni porządek obrad wraz z naniesioną poprawką przyjęli jednogłośnie 13 głosami 

„za”. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

 

Przewodniczący Rady odczytał informację z pracy międzysesyjnej, która załączona jest 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz przedstawił sprawozdanie z pracy 

międzysesyjnej w okresie od 1.07.2016 do .29.09.2016 r. informując: 

 

Burmistrz spotkał się z: 

 

 p. Łukaszem Filipiakiem z Kancelarii Beliot w sprawie centralizacji rozliczeń VAT 

w Gminie, 

 Starostą Nowotomyskim w sprawie przebudowy drogi powiatowej Grońsko-Grudna, 

 wykonawcą przebudowy ul. Słonecznej w celu podpisania umowy, 

 p. Jolantą Macioszek dyrektorem finansowym firmy POL-STRAUTMANN w sprawie 

pomocy formalnej przy rozbudowie zakładu (doprowadzenie światłowodu), 

 p. Karoliną Grynia z Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Tomyślu 

w sprawie pomocy w konkursie organizowanym przez PCPR, 

 Zarządem Stowarzyszenia Współpracy Gminy Lwówek z Zagranicą w sprawie Święta 

Chleba i przyjęcia delegacji z miast partnerskich, 

 p. Beatą Grzegorzewską z Stowarzyszenia Centrum PISOP w sprawie projektu 

LOWES, 

 Starostą w sprawie dofinansowania w kwocie 200.000 zł. przez Powiat Nowotomyski 

przebudowy ul. Kasztanowej  w ramach budowy dróg lokalnych (schetynówka), 
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 Burmistrzami i Wójtami gmin (Kuślin, Duszniki, Opalenica, Pniewy, Miedzichowo, 

Kwilcz) w sprawie schroniska, 

 sołtysem wsi Pakosław w sprawie realizacji projektu „Pięknieją wielkopolskie wsie”, 

 ks. Proboszczem Lwówka w sprawie Święta Chleba, 

 przedstawicielką firmy ELTEL w sprawie przebudowy studni  telekomunikacyjnej na 

ul. Słonecznej w Lwówku – kolizja z nowobudowaną drogą, 

 nauczycielami, którzy uzyskali stopień nauczyciela mianowanego i dyplomowanego, 

 p. Bekirem Cicek z firmy „Kwiatkowski” w sprawie rozbudowy firmy, 

 Pracownikami Starostwa Powiatowego w N. Tomyślu w sprawie organizacji pleneru 

fotograficznego, 

 P. Sławomirem Skwarek Wójtem gminy Adamów w sprawie funkcjonowania 

schronisk dla bezdomnych zwierząt, prowadzonych przez spółdzielnie mieszkaniowe, 

 p. Szwed i Szuba w sprawie drogi Konin-Huby, 

 p. Stachowiak w sprawie mieszkania w Liniu. 

 

Burmistrz wziął udział w: 

 

 Dniach Bolewic, 

 Dniu Dziecka w Komorowie, 

 odbiorze dróg Konin, Komorowice, Komorowo, 

 dyskusji publicznej w spawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla Chmielinko I, 

 spotkaniu z najstarszymi mieszkańcami wsi Zgierzynka w ramach realizowanego 

projektu, 

 podpisaniu umowy – żłobek, 

 obchodach Lata Agatowego w Lwówku Śląskim, 

 Święcie Policji - Nowy Tomyśl, 

 Drugim Rodzinnym Festynie Charytatywnym w Posadowie, 

 Przeglądzie pogwarancyjnym biesiadnika w Lipce Wielkiej - pracownicy, 

 Uroczystości pożegnania odchodzącego na emeryturę Komendanta Powiatowego 

Policji w Nowym Tomyślu, 

 Festynie rodzinnym w Grońsku, 

 Otwarciu drogi w Komorowie, 
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 konsultacjach społecznych w spr. Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Lwówka, 

 Jarmarku Chmielo-wikliniarskim połączone z dożynkami gminnymi w Nowym 

Tomyślu, 

 Podpisaniu umowy dot. projektu PROW – budowa dróg lokalnych, 

 Uroczystościach związanych z 90-leciem istnienia jednostki OSP Posadowo, 

 Zebraniu wiejskim w Grońsku, Zgierzynce, Zygmuntowie, Liniu, Posadowie, 

Krzywym Lesie, Pawłówku, Chmielinku, Józefowie, Komorowicach, Zębowie, 

Bródkach, Brodach, Pakosławiu, Komorowie, Koninie, Wymyślance, Lipce Wielkiej, 

 Spotkaniu podsumowującym organizację tegorocznego Święta Chleba, 

 Uroczystości rozpoczęcia roku szkolnego w szkole Zębowo, 

 Narodowym czytaniu Quo Vadis, 

 Uroczystości 60-lecia Koła Łowieckiego RATUSZ i otwarcia nowej kwatery 

myśliwskiej, 

 Sesji powiatowej dotyczącej podjęcia uchwały o dofinansowaniu ul. Kasztanowej, 

 XV Mistrzostwach w Rzucie Snopkiem w Chmielinku, 

 Dożynkach parafialnych w Koninie, 

 Spotkaniu informacyjnym KOLD, 

 Imprezie „Zębowskie Grzybobranie”, 

 odbiorze drogi Grońsko - Grudna, 

 VI Święcie Korbola - Linie, 

 Uroczystej Mszy. św. w intencji śp. Michała Pawlika starszego podoficera 2 Pułku 

Strzelców Wielkopolskich. 

 

W imieniu Burmistrza Sekretarz wziął udział w: 

 

 Uroczystości rozpoczęcia roku szkolnego w szkole Chmielinko, 

 Obchodach Święta Kazlu Ruda na Litwie, 

 Otwarciu Biura Poselskiego posła Marcina Porzucek w Nowym Tomyślu. 

 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

 

 (30) w sprawie wyboru sołtysa wsi Linie, 
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 (31) w sprawie ustanowienia pełnomocnika - urzędnika wyborczego w gminie 

Lwówek, 

 (32) w sprawie ustalenia ceny wywoławczej lokalu mieszkalnego nr 4 w budynku 

mieszkalnym nr 31 w Posadowie wraz z udziałem w użytkowaniu wieczystym działki 

nr 90/1, przeznaczonej do bez przetargowej sprzedaży dotychczasowemu najemcy, 

 (33) w sprawie ustalenia ceny nieruchomości lokalowej, lokal nr 3 przy ul. 3 Stycznia 

3c w Lwówku, przeznaczonej do bez przetargowej sprzedaży dotychczasowemu 

najemcy, 

 (34) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – dot. przeniesienia w planie wydatków 

na wypłatę odprawy pośmiertnej oraz ekwiwalentu za niewykorzystaną część urlopu 

po zmarłym pracowniku, 

 (35) w sprawie sposobu postępowania pracowników Urzędu Miasta i Gminy Lwówek 

wobec działań podejmowanych przez podmioty wykonujące zawodową działalność 

lobbingową oraz podmioty wykonujące bez wpisu do rejestru czynności z zakresu 

zawodowej działalności lobbingowej, 

 (36) w sprawie harmonogramu okresowej oceny dokonywanej w 2016 roku wśród 

pracowników samorządowych zatrudnionych na stanowiskach urzędniczych 

w Urzędzie Miasta i gminy Lwówek oraz pracowników samorządowych 

zatrudnionych na stanowiskach kierowników gminnych jednostek organizacyjnych 

i zakładów budżetowych, 

 (37) w sprawie ustalenia ceny wywoławczej prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości gruntowych (Lwówek, ul. Al. E. Sczanieckiej działka nr 617/8 i 617/9), 

 (38) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – dot. zwiększenia budżetu z tytułu 

otrzymanych dotacji celowych o kwotę 3.088.486,84 na m.in. realizację programu 

500+ oraz zakup książek dla szkół podstawowych i gimnazjum, 

 (39) w sprawie przygotowania materiałów do projektu budżetu Miasta i Gminy 

Lwówek na 2017 rok, 

 (40) w sprawie ustalenia terminu składania wniosków w ramach rządowego programu 

pomocy uczniom „Wyprawka szkolna” w 2016 roku, 

 (41) w sprawie zmiany uchwały budżetowej (zmiana w planie wydatków w dziale 852 

Pomoc społeczna celem wypłaty zasiłków stałych, 

 (42) w sprawie zmiany uchwały budżetowej - dot. przeniesienia w planie wydatków 

pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej, 
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 (43) w sprawie wydzielenia lokali socjalnych z mieszkaniowego zasobu Gminy 

Lwówek, 

 (44) w sprawie przedłużenia powierzenia funkcji dyrektora dotychczasowemu 

dyrektorowi Przedszkola w Lwówku, 

 (45) zmieniające zarządzenie Nr 16/2008 Burmistrza MiG Lwówek z dnia 

26.05.2008 r. w sprawie wyznaczenia nauczycieli do pełnienia zastępstwa Dyrektora 

w placówkach oświatowych Gminy Lwówek 

 

Ogłoszono przetarg na: 

 

 sprzedaż drzew na pniu wraz z odnowieniem powierzchni zgodnie z uproszczonym 

planem urządzania lasów dla Gminy Lwówek na okres od 1.1.2012 r. do 31.12.2021r. 

 

Rozstrzygnięto przetargi na:  

 

1. Przebudowa drogi gminnej - ul. Słonecznej w miejscowości Lwówek, wraz z budową 

ciągu pieszo - rowerowego w ul. Ogrodowej. 

Wpłynęły 4 oferty, z których wybrano najkorzystniejszą firmy CAŁUS sp. z o.o. z Borui 

Nowej z ceną brutto 850.000 zł. 

2. Zmiana sposobu użytkowania budynku przedszkola we Lwówku wraz z rozbudową 

i przebudową istniejącej części na dodatkowe oddziały żłobka. 

Wpłynęły 2 oferty – wybrano Zakład Ogólnobudowlany Janusz Borowiak z Wytomyśla, 

z ceną ofertową brutto 1.542.943,84 zł. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz uzupełnił swe sprawozdanie informując, że 

umowa z urzędem Marszałkowskim została podpisana w naszym Urzędzie w obecności 

Marszałka Sejmiku Samorządowego w Poznaniu Pana Krzysztofa Grabowskiego 

i Przewodniczącej Sejmiku Pani Zofii Szalczyk. Zostały podpisane 3 umowy na 

przebudowę 5 dróg z programu PROW. 

W 2017 roku będą realizowane drogi: 

 

1) od krzyżówki drogi w Posadowie (przy figurze) do Zespołu Szkoły i Przedszkola 

w Posadowie. 

2) droga przez Komorowice. 

3) droga we wsi Władysławowo. 
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W 2018 roku będą realizowane: 

1) droga Zgierzynka -Posadowo, 

2) droga we wsi Wymyślanka. 

 

-Radny Czarkowski zwrócił się z pytaniem dlaczego wyłożenie do wglądu projektu 

planu zagospodarowania przestrzennego dla urządzenia Farmy Wiatrowej Chmielinko I 

nazwał Pan w swym sprawozdaniu dyskusją publiczną. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że poprzez prezentowanie projektu 

planu należy rozumieć dyskusje publiczną, gdyż nad tym tematem były prowadzone 

rozmowy. 

 

Ad. 7. Interpelacje. 

 

-Radny Czarkowski przedłożył na piśmie 3 interpelacje: 

 

1) jakie działania podjął Urząd Miasta i Gminy w Lwówku po zaleceniach 

pokontrolnych NIK w sprawie zapewnienia dostępu mieszkańców do świadczeń 

zdrowotnych w zakresie opieki stomatologicznej. 

2) w jakim okresie dokonano ostatniej konserwacji sieci wodociągowej z hydrantami 

zewnętrznymi i czy istnieje na takie działania stosowna dokumentacja. 

3) kto został ukarany grzywną inspektora PIP w wyniku przeprowadzonej kontroli 

w odniesieniu do niewykorzystanych urlopów wypoczynkowych w Urzędzie i z jakich 

pieniędzy zapłacono nałożoną grzywnę za wypłacenie ekwiwalentu pieniężnego za 

niewykorzystany urlop wypoczynkowy Burmistrza Miasta i Gminy Lwówek. Dlaczego 

nie opublikowano na stronach BIP Lwówek protokołu z powyższej kontroli. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz w tym miejscu wyjaśnił, że, aby zabezpieczyć 

opiekę zdrowotną w gminie poprzez większy dostęp do stomatologa należałoby 

w budżecie gminy uwzględnić około 1 mln. zł. Póki co za opiekę zdrowotną 

odpowiedzialne jest Ministerstwo Zdrowia. 

Jeśli chodzi o kontrolę hydrantów zabezpieczających obiekty publiczne, to należy tu 

poinformować, że kontrola przebiegła bezproblemowo z małymi wskazaniami. 

Wszystkie usterki usunięto montując tabliczki na hydrantach oraz usytuowano nowy 

hydrant zabezpieczający OSiR. 
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Co do urlopów wypoczynkowych, to Inspekcja Pracy wskazała, że dwóch pracowników 

nie wykorzystało urlopu zgodnie z uregulowaniami prawnymi, zaś nałożoną grzywnę 

osobiście pokryłem z własnych środków - wyjaśnił Burmistrz. Dodatkowo Burmistrz z 

przykrością stwierdził, że Pan Czarkowski ponownie wprowadza ludzi w błąd, 

ponieważ ww. protokół od dawna znajduje się na stronie BIP co można sobie sprawdzić 

natychmiast w telefonie z dostępem do Internetu. 

 

 

Ad. 8. Informacja z wykonania budżetu miasta i gminy Lwówek za I półrocze 2016 

roku. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz odczytał opinię RIO w Poznaniu 

o przedstawionej informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2016 r., która 

jest pozytywna. 

 

Burmistrz przedstawiając w wersji wizualnej informację z wykonania budżetu za 

I półrocze 2016 r. informował, że budżet Gminy Lwówek Rada Miejska w Lwówku 

uchwaliła 28 grudnia 2015 roku Uchwałą XV/100/2015 i przedstawia się on następująco: 

 

 plan dochodów w wysokości   30.409.422,00 

 plan wydatków w wysokości   29.303.282,00 

 nadwyżka        1.106.140,00 

 

Po zmianach budżet przedstawiał się następująco: 

plan dochodów w wysokości   35.849.132,62 

plan wydatków w wysokości   35.550.046,86 

nadwyżka                    299.085,76 

 

-Budżet za I półrocze 2016 roku wykonano w sposób następujący: 

 

wykonane dochody - 19.150.622,73 co stanowi 53,42% planu w tym dochody bieżące 

19.068.462,23 co stanowi 55,74% planu, dochody majątkowe 82.161,50 co stanowi 5,01 % 

planu. 
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- wykonane wydatki 16.098.193,93% co stanowi 45,28%, w tym wydatki bieżące-

16.019.392,75 co stanowi 51,11% planu, wydatki majątkowe 78.801,18 co stanowi 1,87% 

planu. 

 

 W ogólnej kwocie - 19.150.622,73 zrealizowanych dochodów wyróżnić można między 

innymi: 

- subwencje - wykonanie: 6.705.286,00 

-dotacje na zadania zlecone - wykonanie: 4.885.770,74 

-dotacje na zadania własne - wykonanie: 482.302,20 

-udziały w PIT - wykonanie:- 1.957.812,00 

-podatek od nieruchomości - wykonanie: 2.947.032,23 

-podatek rolny - wykonanie: 542.411,51 

Pomimo wykonania dochodów na poziomie 53,42% mają miejsce zaległości podatkowe na 

ogólną kwotę 644.466,90 w tym z lat ubiegłych na kwotę 491.650,14. 

Kontynuując Burmistrz stwierdził, że I półrocze 2016 roku zamknęło się nadwyżką  

w wysokości 3.052.428,80. 

W dalszej części Burmistrz przedstawił wykonanie wydatków dotyczących przekazania 

dotacji z budżetu Gminy dla jednostek sektora finansów publicznych oraz dla 

stowarzyszeń i organizacji pozarządowych. 

Omówił również stopień realizacji przedsięwzięć z funduszu sołeckiego za I półrocze 2016 

roku, gdzie stwierdzono, że większość zadań w ramach tego funduszu jest w trakcie 

wykonania. 

Przedstawił także realizację opłaty śmieciowej na plan 809.038,00 wykonanie wynosi 

436.416,32 co stanowi 53,94% 

Zaległości w tym dziale wynoszą 75.291,76 pomimo działań windykacyjnych. 

Zalegającym z opłatą, wysłano 763 upomnienia, a w wyniku działań windykacyjnych 

ściągnięto 15.792,57  zaległości. 

Burmistrz dalej informował, że mogą wystąpić trudności z realizacją sprzedaży mienia 

komunalnego w związku z nowelizacją ustawy o gruntach rolnych. Mieliśmy zamiar 

sprzedać grunt przy drodze w kierunku Opalenicy na działalność przemysłową, jednak 

w myśl nowelizacji wspomnianej ustawy napotykamy tu na trudności. W studium 

mamy zapisane jako działalność przemysłowa, a jest to niestety ale grunt rolny. Jest 

tam powyżej 3 ha i musimy zwrócić się o opinię do Agencji Rolnej. Z Agencją mamy 

trudności, gdyż żąda podania z imienia i nazwiska ewentualnego nabywcy, a my tak 
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szczerze mówiąc to jeszcze nie wiemy jaki będzie potencjalny kupujący. Wpierw 

musimy ogłosić przetarg i chcemy to zrobić z klauzulą, że ew. nabycie po opinii 

Agencji Rolnej. 

Mamy też trudności ze sprzedażą obszaru tzw. „Białe Błota”, ale nadal będziemy 

podejmować próby sprzedaży choćby samego drewna. 

 

Radni nie wnieśli do przedstawionej informacji uwag, ani zapytań. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przypomniał, że informacja z wykonania 

budżetu była przedmiotem obszernej dyskusji na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i na 

posiedzeniu stałych Komisji Rady. 

W tym miejscu Przewodniczący Rady odczytał wypracowaną przez Komisję Rewizyjną 

opinię w ww. temacie, która jest pozytywna. 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał opinię stałych Komisji Rady, która 

również w odniesieniu do Informacji z wykonania budżetu miasta i gminy Lwówek za 

I półrocze 2016 roku jest pozytywna. 

 

Radni Rady Miejskiej po zapoznaniu się z informacją przedstawioną przez Burmistrza 

Miasta i Gminy o wykonaniu budżetu Miasta i Gminy Lwówek za I półrocze 2016 

roku nie wniosły uwag, ani zastrzeżeń i zaopiniowały informację „jednogłośnie” 

pozytywnie (13 głosami „za”). 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie lokalu mieszkalnego  

nr 6 położonego ul. Rynek 8 w Lwówku.  

 

- Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz zabierając głos poinformował, że projekt tej 

uchwały był omawiany na posiedzeniu stałych Komisji Rady.  

Jest to lokal mieszkalny położony w Lwówku ul. Rynek 8 o pow. 28,47 m
2
. Budynek 

jest Wspólnotą i był to jedyny lokal, którym administrowała Gmina. Posiadanie w takiej 

wspólnocie lokalu gminnego generuje bardzo wysokie koszty. Pozostałe lokale są 

wykupione na własność. 
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-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak z uwagi, że radni nie zabierali głosu 

odczytał opinię stałych Komisji Rady, która jest pozytywna, a Przewodniczący Rady 

Pan Przewoźny przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała nr XXIII/136/2016 w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie lokalu 

mieszkalnego nr 6 położonego ul. Rynek 8 w Lwówku została przyjęta 13 głosami „za” 

(„jednogłośnie”) i załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie 

prawa wieczystego użytkowania nieruchomości.  

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że ta uchwała dotyczy zbycia 

bezprzetargowego prawa użytkowania wieczystego gruntów po byłej kolejce przy ul. 

Pniewskiej na rzecz pp. Nowak. Wcześniej grunt ten był torowiskiem, dziś zbywamy 

tylko użytkowanie wieczyste. 

 

Odczytana przez Wiceprzewodniczącego Pana Kasperczaka opinia stałych Komisji 

Rady ww. temacie jest pozytywna, w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała nr XXIII/137/2016 w sprawie: wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie 

prawa wieczystego użytkowania nieruchomości została przyjęta w głosowaniu radnych 

„jednogłośnie” (13 głosami „za”) i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że uchwała w sprawie: wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości dotyczy działek położonych w obrębie Krzywy Las  

i zostaną one sprzedane w drodze przetargu ograniczonego do właścicieli działek 

sąsiednich z uwagi na brak dostępu do drogi publicznej. 

 

Projekt tej uchwały był przedmiotem obrad na posiedzeniu stałych Komisji Rady, które 

wydały opinię pozytywną. 
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Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przystąpił do głosowania wcześniej zwracając się 

do radnych czy mają w ww. temacie ewentualne zapytania lub uwagi. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, ani zapytań. 

 

Uchwała nr XXIII/138/2016 w sprawie: wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

została przyjęta „jednogłośnie” (13 głosami „za”) i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady na wniosek radnych ogłosił 10 minutową przerwę. 

Po wznowieniu obrad Rada Miejska w Lwówku przystąpiła do dalszego procedowania, 

a na sali obecnych było 13 radnych. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie: przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Lwówek na lata 2016-2019 z perspektywą do roku 2023.  

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że Program Ochrony 

Środowiska stanowi zbiór informacji o stanie środowiska przyrodniczego Gminy 

Lwówek oraz wyznacza cele ekologiczne. Opracowanie dokumentu ma również na celu 

przeprowadzenie analizy dotychczasowych działań związanych z problematyką ochrony 

środowiska, jak również ich aktualizację. Dzięki analizie możemy określić, które 

działania dobrze są realizowane a które działania wymagają jeszcze nakładu prac.  

Procedura 

W drodze zapytania ofertowego, wybraliśmy firmę Green Key Joanna Masiota-

Tomaszewska ul. Nowy Świat 10a/15, 60-583 Poznań, do opracowania ww. dokumentu 

za kwotę 5 800,00 zł brutto (umowę podpisaliśmy 16 lutego 2016 r.). 

Opracowany projekt dokumentu został udostępniony do zaopiniowania m.in. ZGK 

w Lwówku, my również wnieśliśmy swoje uwagi. Poprawiona wersja dokumentu, 

w dniu 6 maja 2016 r. została przesłana do zaopiniowania do Starostwa Powiatowego 

w Nowym Tomyślu (uchwałą 126/RŚ/2016 Zarządu Powiatu Nowotomyskiego z dnia 

6 czerwca 2016 r. zaopiniował dokument pozytywnie z uwagami).  

W dniu 6 maja 2016 r. wystąpiono do:  

- Wielkopolskiego Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Poznaniu, 

z wnioskiem o odstąpienie od przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na 

środowisko (opinią sanitarną nr DN-NS.9012.725.2016 z dnia 01.06.2016 r. wyrażono 
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pozytywną opinię w sprawie odstąpienia od procedury przeprowadzenia strategicznej 

oceny oddziaływania na środowisko),  

- Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu również z wnioskiem 

o odstąpienie od przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na środowisko, 

który w piśmie z dnia 7 czerwca 2016 r. stwierdził iż projekt Programu Ochrony 

Środowiska wymaga przeprowadzenia strategicznej oceny oddziaływania na środowisko 

i wymaga sporządzenia prognozy oddziaływania na środowisko. Zgodnie ze 

stanowiskiem RDOŚ opracowano ww prognozę i wraz z projektem POŚ ponownie 

wysłano do zaopiniowania do RDOŚ. W piśmie z dn. 15 lipca 2016 r. RDOŚ 

przedstawił swoje uwagi do POŚ i prognozy, które ostatecznie zostały uwzględnione 

w opracowanych dokumentach.  

Program Ochrony Środowiska oraz prognozę oddziaływania na środowisko 

udostępniono społeczeństwu (na stronie BIP i wersja papierowa w Urzędzie).   

W terminie od 13 czerwca 2016 r. do 4 lipca 2016 r. można było zgłaszać uwagi 

i wnioski do dokumentów. W terminie tym, nie zgłoszono żadnych uwag.   

Wobec braku uwag do dokumentów, firma Green Key przesłała nam ostateczna wersję 

Programu Ochrony Środowiska wraz z prognozą, w celu podjęcia przez Radę uchwały 

w sprawie przyjęcia ww dokumentów.  

Powyższy program był szczegółowo omawiany na posiedzeniu stałych Komisji Rady, 

które wydały opinię pozytywną. 

Tu należy też dodać - stwierdził Burmistrz, że ten program pozwoli nam ubiegać się  

o środki zewnątrz. 

Radni nie wnieśli uwag, ani zapytań i przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała nr XXIII/139/2016 w sprawie: przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Lwówek na lata 2016-2019 z perspektywą do roku 2023 została przyjęta 12 

głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XV/98/2016 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2015r. w sprawie udzielenie pomocy finansowej 

Powiatowi Nowotomyskiemu. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że dziś zmieniamy uchwałę 

z 2015 roku dotyczącą udzielenia pomocy Powiatowi Nowotomyskiemu na budowę 
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drogi Grońsko-Krzywy Las - Grudna . W pierwszej wersji według kosztorysu 

inwestorskiego zaplanowaliśmy kwotę 740 tys. zł. Później nastąpiła zmiana obliczeń 

i zarezerwowaliśmy kwotę 540.000 zł., a obecnie z uwagi na bardzo korzystną cenę 

asfaltu okazało się, że mamy do zapłacenia 520. 000 zł. i dlatego konieczna jest zmiana 

uchwały. 

 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na posiedzeniu stałych Komisji Rady, gdzie 

wydano opinię pozytywną. 

Radni nie wnieśli uwag, ani innych propozycji, w związku z tym przystąpiono do 

głosowania. 

 

Uchwała nr XXIII/140/2016 zmieniająca uchwałę Nr XV/98/2016 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2015r. w sprawie udzielenie pomocy finansowej 

Powiatowi Nowotomyskiemu została przyjęta 12 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” i załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XV/100/2015 Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 28 grudnia 2015r w sprawie uchwalenia budżetu na 

2016r.  

 

Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz przedstawił propozycję zmiany uchwały 

budżetowej na miesiąc wrzesień 2016r., informując: 

 

DOCHODY: 

1. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852 , rozdział 85212 Świadczenia rodzinne, 

§ 2010 Dotacja celowa – kwota 74.631,00 (pismo Wojewody Wlkp  FB-

I.3111.254.2016.8). 

2. Zwiększenie planu dochodów w dz. 854, rozdział 85415 Pomoc materialna dla 

uczniów, § 2040 Dotacja celowa – kwota 1.663,00 (pismo Wojewody Wlkp  FB-

I.3111.245.2016.7). 

3. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85295 Pozostała działalność, § 2010 

Dotacje celowe- kwota 17,32 (pismo Wojewody Wlkp FB-I.3111.228.2016.6). 

4. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85216 Zasiłki stałe, § 2030 Dotacja 

celowa 62.000,00   (Pismo Wojewody Wlkp FB.I- 3111.209.2016.8). 
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5. Zwiększenie planu dochodów w dz. 750, rozdział 75023 Różne rozliczenia finansowe, 

§ 0970 Różne rozliczenia – kwota  3.270,00 – dot. wpływu odszkodowania z PZU 

z tyt. zalania pomieszczeń w SP Brody. 

6. Zwiększenie planu dochodów w dz. 758,  rozdział 75814 Różne rozliczenia 

finansowe, § 0970 Wpływ z różnych dochodów – kwota 1.000,00  - wpłata dot. 

rozliczenia wpływów z opłaty produktowej za lata ubiegłe. 

7. Zwiększenie planu dochodów w dz. 758, rozdział 75814 Rozliczenia finansowe – 

kwota ogółem  88.641,17, z tego:  

 § 2030 Dotacje celowe na zadania własne – kwota 53.477,37 

 § 6330 Dotacje celowe na zadania inwestycyjne – kwota 35.163,80  

(zwrot z tyt. realizacji f-szu. sołeckiego w 2015 roku – Pismo Wojewody Wlkp.). 

8. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852 Pomoc społeczna, rozdział 85212 

Świadczenia rodzinne i alimentacyjne, § 2360 Dotacje celowe – kwota  4.100,00. 

9. Zwiększenie planu dochodów w dz. 852, rozdział 85212 Świadczenia rodzinne 

i alimentacyjne § 0920 pozostałe odsetki- kwota 900,00. 

10. Umniejszenie planu dochodów w dz. 801 Oświata, rozdział 80101 Szkoły 

podstawowe, § 0750 dochody z dzierżaw – kwota 5.989,00 (ZSPiP Posadowo). 

11. Zwiększenie planu dochodów w dz. 921 Kultura, rozdział 92109 Domy kultury, 

świetlice i kluby- kwota ogółem 4.000,00 w tym:  § 0750 wpływy w dzierżaw – kwota 

1.000,00 – § 0960 darowizny – kwota 3.000,00. 

12. Zwiększenie planu dochodów w dz. 801, rozdział 80101, § 2700 Środki na 

dofinansowanie własnych zadań bieżących gmin, powiatów, samorządów 

województw, pozyskane z innych źródeł – kwota 4.994,00 z tytułu otrzymania 

środków na realizację projektu „Możemy to zrobić!” finansowanego ze środków 

Polsko- Amerykańskiej Fundacji Wolności. Projekt realizuje ZSiP Brody. 

13. Zwiększenie planu dochodów w dz. 756, rozdział 75618 – kwota ogółem  6.000,00 , 

w tym:  § 0750 wpływy z dzierżaw, - kwota  3.000,00 tytułem opłata za reklamy oraz 

§ 0490 wpływy za zajęcie pasa drogowego – kwota 3.000,00. 

14. Zwiększenie planu dochodów w dz. 900, rozdział 90002 Gospodarka odpadami, 

§ 0920 Odsetki – kwota 5.000,00 (odsetki od mieszkańców z tyt. nieterminowych 

wpłat za śmieci). 

Zwiększenie planu dochodów o kwotę ogółem 250.227,49 
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WYDATKI:  

1. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852, rozdział 85212 Świadczenia rodzinne, 

§ 3110  Świadczenia społeczne – kwota 74.631,00 z przeznaczeniem na wypłatę 

świadczenia z funduszu alimentacyjnego, wypłatę zasiłku dla opiekuna oraz na 

opłacenie  składki emerytalnej i rentowej z bezp. Społecznego. 

2. Zwiększenie planu wydatków w dz. 854, rozdział 85415 Pomoc materialna dla 

uczniów, § 4240 zakup pomocy dydaktycznych – kwota 1.663,00 z przeznaczeniem 

na dofinansowanie zakupu podręczników i materiałów edukacyjnych dla uczniów 

w ramach Rządowego programu pomocy uczniom w 2016r. – „Wyprawka szkolna”. 

3. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852, rozdział 85295 Pozostała działalność, § 4300 

zakup usług pozostałych – kwota 17,32 z przeznaczeniem na realizację zadań 

związanych z przyznawaniem Rządowej Kart Dużej Rodziny wynikających z ustawy 

o Karcie Dużej Rodziny. 

4. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852, rozdział 85212 Świadczenia rodzinne 

i alimentacyjne, § 2910 Zwrot dotacji i płatności – kwota 5.000,00 (zwrot świadczeń 

rodzinnych i alimentacyjnych nienależnie pobranych). 

5. Przeniesienie z planu wydatków z dz. 710, rozdział 71012 Zadania z zakresu geodezji 

i kartografii, § 4300 zakup usług – kwota 17.000,00 do dz. 700, rozdział 70005 

Gospodarka gruntami i nieruchomościami, § 4530 Podatek od towarów i usług – 

kwota 17.000,00. 

6. Zwiększenie planu wydatków w dz. 754, rozdział 75412 Ochotnicze Straże Pożarne, 

§ 2820 Dotacja dla jednostki OSP – kwota 3.000,00 z przeznaczeniem dla jednostki 

OSP Pakosław z tyt. sprzedanego samochodu ŻUK jako dotacja na utrzymanie 

gotowości bojowej jednostki.  

7. Zwiększenie planu wydatków w dz. 754, rozdział 75412 Ochotnicze straże pożarne, 

§ 6230 Dotacja celowa z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie kosztów 

realizacji inwestycji i zakupów inwestycyjnych jednostek niezaliczanych do sektora 

finansów publicznych – kwota 70.000,00 dla OSP Lwówek celem zakupu lekkiego 

samochodu ratowniczo – gaśniczego z agregatem wysokociśnieniowym i zbiornikiem 

wody typu kontener. (Całkowity koszt 200.000,00 w tym udział samorządu 

70.000,00). 

8. Przeniesienie planu wydatków z dz. 710, rozdział 71012 Zadania z zakresu geodezji 

i kartografii, § 4300 zakup usług – kwota 5.000,00 do dz. 700, rozdział 70004 Plany 

zagospodarowania przestrzennego, § 6060 zakupy inwestycyjne – kwota 5.000,00 na 
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zakup programu udostępniania miejscowych planów – (baza dostępu i dec. 

o warunkach zabudowy). 

9. Przeniesienie planu wydatków pomiędzy rozdziałami w dz. 921 Kultura, z rozdziału 

92116 Biblioteki – § 2480 Dotacja podmiotowa dla instytucji kultury - kwota 

15.000,00 do rozdziału 92109 Domy kultury § 2480 Dotacja podmiotowa dla 

instytucji kultury – kwota 15.000,00. 

10. Zwiększenie planu wydatków w dz. 921 Kultura, rozdział 92109 Domy kultury, 

świetlice i kluby § 2480 Dotacja podmiotowa dla instytucji kultury – kwota 25.000,00 

z przeznaczeniem na rozszerzenie działalności KLUBU MALUSZKA do 2 grup, 

obsługę prawną, warsztaty fotograficzne, zakup oprogramowania dot. centralizacji 

VAT przygotowania oprogramowania do tworzenia Jednolitego Pliku Kontrolnego - 

wdrożenie wraz z przeszkoleniem.  

11. Zmiany w planie wydatków w dz. 801 ,  

rozdział 80101 Szkoła podstawowa: 

Umniejszenia ogółem 27.300,00 

- § 4210 zakup materiałów – kwota 5.000,00 (ZSPiP Chmielinko), 

- § 4240 zakup pomocy – kwota 1.700,00 (ZSPiP Chmielinko), 

- §4260 zakup energii – kwota 14.600,00 (ZSPiP Zębowo 10.600,00; ZSiP Brody 

4.000,00), 

- §4300 zakup usług pozostałych – kwota 2.000,00 (ZSPiP Chmielinko), 

- §4410 krajowe podróże służbowe – kwota 500,00 (ZSiP Brody), 

- §4360 usługi telekomunikacyjnych - kwota 1.000,00 (ZSiP Brody), 

- §4430 różne opłaty – kwota 500,00 (ZSiP Brody), 

- §4170 wynagrodzenia bezosobowe – kwota 2.000,00 (ZSiP Brody). 

 

Zwiększenia ogółem 27.300,00  

 - § 4170 wynagr. bezosobowe- kwota 2.000,00 (ZSPiP Chmielinko), 

- § 4210 zakup materiałów 17.700,00  (ZSPiP Zębowo 10.000,00 ; ZSiP Brody 

6.000,00, ZSPiP Chmielinko 1.700,00), 

- § 4270 zakup usług remontowych – kwota 5.600,00 (ZSPiP Zębowo 600,00; ZSPiP 

Chmielinko 5.000,00), 

- § 4300 zakup usług pozostałych – kwota 2.000,00 (ZSiP Brody), 
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Rozdział 80104 Przedszkola 

Umniejszenie : 

- § 4300 zakup usług pozostałych – kwota 100,00 - ZSPiP Chmielinko. 

Zwiększenie: 

§ 4410 krajowe podróże służbowe- kwota 100,00 – ZSPiP Chmielinko. 

Zmian dokonuje się na wnioski dyrektorów szkół z przeznaczeniem na zakup opału, 

wyposażenia, dokończenie remontów i bieżące funkcjonowanie placówek 

oświatowych. 

12. Zwiększenie planu wydatków w dz. 921, rozdział 92109 Domy kultury, świetlice i kluby – 

kwota ogółem 3.600,00 z przeznaczeniem na nagrody za wieńce dożynkowe (I Zgierzynka 

800,00, II Linie 600,00, III Zębowo 400,00 oraz po 300,00 dla  Chmielinko, Grońsko, 

Józefowo, Komorowo, Pakosław, Lwówek) z przeznaczeniem na zakup materiałów 

i wyposażenia do świetlic wiejskich. 

13. Zwiększenie planu wydatków w dz. 926, rozdział 92601 Obiekty sportowe - § 4210 zakup 

materiałów kwota 5.000,00 z przeznaczeniem na bieżące funkcjonowanie OSiR (zakup 

materiałów, sprzętu). 

14. Przeniesienie planu wydatków w dz. 750, z rozdziału 75023 Urzędy Gmin, z § 4300 zakup 

usług pozostałych – kwota 5.000,0 do rozdział 75095 pozostała działalność, § 4300 zakup 

usług pozostałych – kwota 5.000,00 z przeznaczeniem na dopłaty z tytułu Lwóweckiej Karty 

Dużej Rodziny (dopłata do:  wypoczynku, opłaty za przedszkole, opłaty za żłobek, opłaty za 

śmieci). 

15. Umniejszenie planu wydatków w dz. 758, rozdział 75818 Rezerwy ogólne i celowe, § 4810 

Rezerwa – kwota 60.000,00 (rezerwa ogólna). 

16. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne, § 6050 

wydatki inwestycyjne – kwota 40.000,00 z przeznaczeniem na budowę drogi asfaltowej 

w Zębowie na Placu Św. Jana.  

17. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 710, rozdział 71095 Pozostała 

działalność, z §  4010 wynagrodzenia osobowe- kwota 778,00 do § 4440 odpis na ZFŚS – 

kwota 778,00 – przeliczenie średniorocznego zatrudnienia i dostosowanie odpisu na ZFŚS. 

18. Zwiększenie planu wydatków w dz. 801, rozdział 80101 Szkoły podstawowe, § 4270 zakup 

usług remontowych – kwota 3.270,00 z przeznaczeniem na malowanie pomieszczeń 

szkolnych w ZSiP Brody. 

19. Zwiększenie planu wydatków w dz. 801, rozdział 80101 Szkoły podstawowe- kwota ogółem 

4.994,00 w tym: 

- § 4170 wynagrodzenia bezosobowe    300,00 

- § 4210 zakup materiałów                     3.649,00 
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- § 4300 zakup usług pozostałych             720,00 

- § 4410 krajowe podróże służbowe-     325,00 

Środki przeznacza się na realizacje projektu ”Możemy to zrobić!” . Projekt finansowany jest 

ze środków Polsko – Amerykańskiej Fundacji Wolności. W ramach programu zajęcia 

prowadzone będą z dziećmi, zakupiony zostanie sprzęt do zajęć lekcyjnych. Projekt realizuje 

ZSiP Brody. 

20. Umniejszenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne, § 6050 

wydatki inwestycyjne – kwota ogółem 59.500,00 w tym: droga Komorowice 41.500,00, droga 

Komorowo 3.500,00, droga Konin 14.500,00 (końcowe rozliczenie inwestycji ). 

21. Umniejszenie planu wydatków w dz. 757, rozdział 75702 Obsługa papierów wartościowych, 

kredytów i pożyczek j.s.t., § 8110 Odsetki – kwota 80.000,00. 

22. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 600016 Drogi publiczne gminne, § 6050 

wydatki inwestycyjne – kwota 114.000,00 z przeznaczeniem na budowę ul. Zielonej 

w Lwówku. 

23. Umniejszenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60014 Drogi publiczne powiatowe, § 6300 

Dotacja celowa  na  Pomoc Finansową  dla Powiatu – 30.000,00  Budowa drogi Grońsko – 

Krzywy Las- Grudna. 

24. Umniejszenie planu wydatków w dz. 010, rozdział 01010 Infrastruktura wodociągowa, 6010 

Wydatki na zakup i objęcie udziałów w spółkach – kwota 200,00. 

25. Umniejszenie planu wydatków w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne, § 6800 

rezerwa na inwestycje – kwota 10.000,00. 

26. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852, rozdział 85216 Zasiłki stałe § 3110 świadczenia 

społeczne – kwota 62.000,00  z przeznaczeniem na wypłatę świadczeń społecznych.  

27. Zmiany w planie wydatków w dz. 852 pomoc społeczna: 

Z tego: 

Umniejszenie ogółem 33.898,93: 

Rozdział 85204 Rodziny zastępcze § 4330 Zakup usług – kwota 8.032,00. 

Rozdział 85206 Wspieranie rodziny – kwota ogółem 4.060,00 w tym;  

  § 4110 składki ZUS – kwota 600,00   

 § 4120 składki FP   - kwota 100,00 

 § 4170 wyn bezosob – kwota 3.360,00  

Rozdział 85211 świadczenia wychowawcze – kwota ogółem 5.833,00 w tym: 

 §4110 składki ZUS – kwota 836,00. 

 §4120 składki FP – kwota 200,00. 

 §4170 wynagrodzenia bezosobowe- kwota 4.797,00. 

Rozdział 85212 świadczenia rodzinne, § 4440 odpis na ZFŚS – kwota 6,07. 

Rozdział 85216 Zasiłki stałe, § 3110 świadczenia społeczne – kwota 15.000,00. 
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Rozdział 85219 ośrodki pomocy społecznej – kwota ogółem 967,86, w tym: 

 § 4410 krajowe podróże służbowe- kwota 740,00. 

 § 4440 odpis na ZFŚS – kwota 227,86. 

Zwiększenia ogółem 33.898,93 : 

Rozdział 85211 świadczenia wychowawcze – kwota ogółem 5.833,00 w tym: 

 § 4010 wynagrodzenia osobowe – kwota 284,00 

 § 4210 zakup materiałów – kwota 5.278,56 

 §4440 odpis na ZFŚS – kwota 270,44 

Rozdział 85212 świadczenia rodzinne, § 4210 zakup materiałów – kwota 6,07 

Rozdział 85215 Dodatki mieszkaniowe, § 3110 świadczenia społeczne – kwota 15.000,00 

Rozdział 85228 Usługi opiekuńcze –kwota ogółem 5.100,00 w tym: 

 § 4110 składki ZUS – kwota 4.600,00 

 § 4120 składki FP – kwota 500,00 

Rozdział 85219 ośrodki pomocy społecznej – kwota 5.227,86, w tym: 

 § 4210 zakup materiałów – kwota 227,86 

 § 6050 wydatki inwestycyjne – kwota 5.000,00 

Rozdział 85295 Pozostała działalność, § 3110 świadczenia społeczne- kwota 2.732,00 

Powyższe zmiany pozwolą na pokrycie części wydatków w zakresie usług opiekuńczych, 

pokrycie świadczeń dla uczestników prac społecznie użytecznych, wykonanie przyłącza 

kanalizacji sanitarnej oraz dostosowanie planu w zakresie odpisu na ZFŚS. Zmiany w planie 

wydatków w rozdziale 85211 dotyczą realizacji programu Rządowego 500+. 

28. Zwiększenie planu wydatków w dz. 852 Pomoc społeczna – kwota ogółem 77.752,17 z tego: 

Rozdział 85202 Domy pomocy społecznej, § 4330 zakup usług – kwota 37.752,17 

Rozdział 85214 Zasiłki i pomoc w naturze, § 3110 świadczenia społeczne – kwota 20.000,00 

Rozdział 85228 Usługi opiekuńcze –kwota ogółem 20.000,00 w tym: 

 § 4110 składki ZUS – kwota 1.400,00 

 § 4300 zakup usług pozostałych – kwota 3.000,00 

 § 4170 wynagrodzenia bezosobowe – kwota 15.600,00 

Zwiększenia budżetu dla MGOPS dokonuje się w związku z rosnąca liczba osób 

wymagających usług opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych, wzrosłą liczba 

osób umieszczonych w Domach Pomocy Społecznej oraz wzrosły ceny za pobyt w DPS, 

obecnie oczekuje jedna osoba na przyjęcie do DPS. 

29. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w dz. 921, rozdział 92109 Domy 

kultury, świetlice, kluby, z § 4260 zakup energii- kwota 2.000,00 do § 4210 zakup materiałów 

– kwota 2.000,00 z przeznaczeniem na bieżące utrzymanie świetlic wiejskich. 

30. Zmiany w funduszu sołeckim sołectwa Chmielinko: 
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- Umniejszenie przedsięwzięcia pn. „Poprawa estetyki wsi” w dz. 600, rozdział 60095, §6050 

– kwota 1.911,00 

- Umniejszenie przedsięwzięcia pn. „Kultywowanie tradycji wiejskich” w dz. 921, rozdział 

92195, § 4300 – kwota 1.500,00 

- Umniejszenie przedsięwzięć pn. „Czyszczenie studzienek” w dz. 600, rozdział 60016, 

§ 4300 – kwota 600,00   

- Całość zmian zwiększa przedsięwzięcie pn. „Utwardzenie i podbudowa drogi gminnej w 

miejscowości Chmielinko” w dz. 600, rozdział 60016, § 4210 zakup materiałów – kwota 

4.011,00 

31. Zmiany w funduszu sołeckim sołectwa Linie:  

- umniejszenie przedsięwzięcia pn. „Remont i utrzymanie dróg gminnych” w dz. 600, rozdział 

60016, § 4300 – kwota 2.000,00 

- umniejszenie przedsięwzięcia pn. „Poprawa estetyki wsi” w dz. 926, rozdział 92605, § 6050  

kwota 1.850,00 

- umniejszenie przedsięwzięcia pn. „Bieżące utrzymanie Sali wiejskiej” w dz. 921, rozdział 

92109, § 4210 – kwota 200,00 

- Całość zwiększa plan wydatków przedsięwzięcia pn. „poprawa estetyki wsi – modernizacja 

pomieszczenia gospodarczego przy Sali” w dz. 921, rozdział 92109, § 6050 – kwota 4.050,00. 

32. Zmiany w funduszu sołeckim sołectwa Brody: 

- przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej 

w przedsięwzięciu pn. „Kultywowanie tradycji wiejskich” w dz. 921, 92195 Pozostała 

działalność z § 4210 zakup materiałów – kwota 1.544,00 do § 4300 zakup usług – kwota 

1.544,00. 

33. Zmiany w funduszu sołeckim sołectwa Pakosław: 

- przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w przedsięwzięciu pn. 

„Kultywowanie tradycji wiejskich” w dz. 921, 92195  z § 4300 zakup usług – kwota 676,00 

do § 4210 zakup materiałów – kwota 676,00. 

- przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami w przedsięwzięciu pn. „Utrzymanie 

czystości oraz zieleni” w dz. 900, 90004 z § 4210 zakup materiałów – kwota 300,00 do § 4300 

zakup usług – kwota 300,00.  

34. Zmiany w funduszu sołeckim sołectwa Pawłówek: 

- przeniesienie pomiędzy paragrafami w przedsięwzięciu pn. „remont pomieszczenia 

gospodarczego przy sali wiejskiej” w dz. 921, rozdział 92109, z § 4270 zakup usług 

remontowych – kwota 858,00 do § 4210 zakup materiałów – kwota 858,00. 

-przeniesienie planu wydatków z  przedsięwzięcia pn. „remont pomieszczenia gospodarczego 

przy sali wiejskiej” z dz. 921, rozdział 92109, z § 4270 zakup usług remontowych – kwota 
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402,00 do przedsięwzięcia pn. „wyposażenie i utrzymanie Sali wiejskiej” do § 4210 zakup 

materiałów – kwota 202,00. 

- utworzenie nowego przedsięwzięcia pn. „poprawa estetyki wsi” w dz. 900, 90004 

Utrzymanie zieleni, § 4210 zakup materiałów – kwota 200,00 celem utrzymania zieleni. 

35. Umniejszenie w planie wydatków w dz. 801, rozdział 80101 Szkoły podstawowe – kwota 

ogółem 152.113,00 w tym: 

- § 3020 wydatki osobowe nie stanowiące wynagr. 8.500,00 (Chmielinko, 1.500,00, Brody 

3.000,00, Lwówek 2.000,00, Pakosław 2.000,00), 

- § 4010 wynagrodzenia 117.487,00 (Chmielinko 57.545,00, Brody 34.335,00,Zębowo 

7.107,00 , Pakosław 18.500,00), 

- §4110 skł ZUS 20.500,00 (Chmielinko 10.000,00, Brody 6.000,00, Lwówek 1.000,00, 

Pakosław 3.500,00), 

- § 4120 skł FP  3.626,00 (Chmielinko 1.500,00, Brody 1.000,00, Lwówek 632,00, Zębowo 

200,00, Pakosław 294,00), 

- § 4240 zakup pomocy 1.000,00 (Brody 1.000,00), 

- § 4300 zakup usług poz. 1.000,00 (Brody 1.000,00). 

36. Umniejszenie w planie wydatków w dz. 801, rozdział 80104 Przedszkola – kwota ogółem 

42.859,00 w tym: 

- §3020 wydatki osobowe nie stanowiące wynagr. 3.500,00 (Lwówek 1.500,00, Zębowo 

2.000,00), 

- § 4010 wynagrodzenia  29.379,00 (Lwówek 6.000,00, Pakosław 4.000,00, Zębowo 

19.379,00), 

- §4110 skł ZUS  6.380,00 (Lwówek 1.740,00, Pakosław 640,00, Zębowo 4.000,00), 

- § 4120 skł FP  1.600,00 (Lwówek 500,00, Pakosław 100,00, Zębowo 1.000,00), 

- § 4210 zakup mat.  1.000,00 (Lwówek 1.000,00), 

- § 4300 zakup usług poz. 1.000,00 (Lwówek 1.000,00). 

37. Umniejszenie w planie wydatków w dz. 801, rozdział 80110 Gimnazjum – kwota ogółem 

58.194,00 w tym:  

-  § 3020 wydatki osobowe nie stanowiące wynagr.  10.000,00 

- § 4010 wynagrodzenia 34.694,00 

- §4110 skł ZUS 10.000,00 

- § 4120  skł FP 1.500,00 

- § 4240 zakup pomocy 1.000,00 

- § 4300 zakup usług poz. 1.000,00 

38. Zwiększenie planu wydatków w dz. 801, rozdział 801149 Realizacja zadań wymagających 

stosowania specjalnej organizacji nauki w przedszkolach- kwota ogółem 42.859,00 w tym: 
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- §3020 wydatki osobowe nie stanowiące wynagr. 3.500,00 (Lwówek 1.500,00, Zębowo 

2.000,00), 

- § 4010 wynagrodzenia  29.379,00 (Lwówek 6.000,00, Pakosław 4.000,00, Zębowo 

19.379,00), 

- §4110 skł ZUS  6.380,00 (Lwówek 1.740,00, Pakosław 640,00, Zębowo 4.000,00), 

- § 4120 skł FP  1.600,00 (Lwówek 500,00, Pakosław 100,00, Zębowo 1.000,00), 

- § 4210 zakup mat.  1.000,00 ( Lwówek 1.000,00), 

- § 4300 zakup usług poz.  1.000,00 (Lwówek 1.000,00). 

39. Zwiększenie planu wydatków w dz. 801, rozdział 80150 Realizacja zadań wymagających 

stosowania specjalnej organizacji nauki w szkołach podstawowych, gimnazjach, - kwota 

ogółem 210.307,00 w tym: 

-  § 3020 wydatki osobowe nie stanowiące wynagr. 18.500,00 (Gimnazjum 10.000,00, SP: 

Chmielinko, 1.500,00, Brody 3.000,00, Lwówek 2.000,00, Pakosław 2.000,00), 

- § 4010 wynagrodzenia 152.181,00 (Gimnazjum 34.694,00, SP: Chmielinko 57.545,00, 

Brody 34.335,00, Zębowo 7.107,00, Pakosław 18.500,00), 

- §4110 skł ZUS 30.500,00 (Gimnazjum 10.000,00, SP: Chmielinko 10.000,00, Brody 

6.000,00, Lwówek 1.000,00, Pakosław 3.500,00), 

- § 4120 skł FP 5.126,00 (Gimnazjum 1.500,00, SP: Chmielinko 1.500,00, Brody 1.000,00, 

Lwówek 632,00, Zębowo 200,00, Pakosław 294,00), 

- § 4240 zakup pomocy 2.000,00 (Gimnazjum 1.000,00, SP  Brody 1.000,00), 

- § 4300 zakup usług poz  2.000,00 (Gimnazjum 1.000,00, SP Brody 1.000,00 ), 

Zmiany w pkt 29-33 dotyczą dostosowania planu do otrzymanej subwencji oświatowej celem 

realizacji nauki specjalnej dla dzieci z orzeczeniami i niepełnosprawności. 

Zwiększenie planu wydatków o kwotę ogółem 250.227,49 

 

- Radny Wojciechowski zabierając głos przypomniał, że Pan Burmistrz wspomniał 

w tej uchwale o kwocie 50 tys. na zakup samochodu dla OSP Lwówek. Radny 

oświadczył, że ten samochód został nam już przyznany. Jesteśmy jedyną Gmina 

w Powiecie Nowotomyskim, której został przydzielony z dofinansowaniem wóz 

bojowy. Ten samochód wejdzie jeszcze w tym roku do działań Ochotniczej Straży 

Pożarnej. 

 

Radni nie wnieśli zapytań w związku z tym Wiceprzewodniczący Rady odczytał 

opinię stałych Komisji Rady, która jest pozytywna. 

 



25 

 

Uchwała nr XXIII/141/2016 w sprawie: zmiany uchwały nr XV/100/2015 Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 28 grudnia 2015r w sprawie uchwalenia budżetu na 

2016r. została przyjęta 12 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” 

i załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że zmiany w wieloletnie 

prognozie finansowe są tabelarycznym odzwierciedleniem zmian dokonanych 

w budżecie na 2016r. 

 

Uchwała nr XXIII/142/2016 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

została przyjęta 12 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i załączona jest do 

protokołu. 

 

Ad. 16. Odpowiedź na interpelacje. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz poinformował, że odpowiedzi na dzisiejsze 

interpelacje zostaną udzielone na piśmie. 

 

Ad. 17. Wypracowanie wspólnego oświadczenia przez radnych na pismo Wojewody 

Wielkopolskiego w sprawie skargi radnego Krzysztofa Czarkowskiego. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przedstawił pismo Wojewody Wielkopolskiego 

w sprawie skargi radnego Pana Czarkowskiego w odniesieniu do jawności działań 

organów Gminy w szczególności prawa obywateli do uzyskiwania informacji, wstępu na 

sesje rady gminy i posiedzenia jej komisji, a także dostępu do dokumentów wynikających 

z wykonywania zadań publicznych, w tym protokołów posiedzeń organów gminy 

i komisji rady. 

To pismo wpłynęło 15 lipca 2016r., a ponieważ sam nie mogłem podjąć decyzji- 

stwierdził Pan Przewoźny - dlatego przesłaliśmy pismo do biura Wojewody informujące, 

że najbliższe spotkanie z radnymi planujemy na miesiąc wrzesień 2016r. i po wspólnym 

wypracowaniu oświadczenia prześlemy niezwłocznie je na ręce Wojewody. 

Następnie to pismo Wojewody zostało przedstawione na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej  
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w dniu 12.09.2016r. gdzie wspólnie po szczegółowym jego przeanalizowaniu 

postanowiliśmy wypracować wstępną propozycję opinii dla radnych, jako odpowiedź na 

przedstawione nam w piśmie zarzuty. 

To stanowisko przedstawiliśmy na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady, gdzie 

radni mogli jeszcze wnosić swoje propozycje i uwagi. W ustalonym wspólnie okresie 

czasu nie wpłynęły żadne propozycje zmian i w tym miejscu Przewodniczący Rady 

odczytał wypracowane oświadczenie radnych o następującej treści: 

OŚWIADCZENIE RADY MIEJSKIEJ W LWÓWKU 

Z DNIA 29 WRZEŚNIA 2016 R. 

w sprawie: pisma organu nadzoru z dnia 15 lipca 2016 r., nr KN-

I.4100.102.2016.8, dotyczącego skargi skierowanej do Wojewody 

Wielkopolskiego przez Pana Krzysztofa Czarkowskiego 

 W oparciu o § 25 ust. 2 pkt 3 Statutu Miasta i Gminy Lwówek, Rada Miejska 

w Lwówku oświadcza, że zgodnie z art. 7 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej, działa 

na podstawie i w granicach prawa. Radzie znane są przepisy związane z jawnością 

funkcjonowania organów gminy oraz dostępem obywateli do informacji publicznej. 

Organy gminy Lwówek ww. przepisy w pełni przestrzegają. 

W dotychczasowej działalności Rady Miejskiej w Lwówku nie odnotowano 

sytuacji, w której osobie zainteresowanej odmówiono by wstępu na posiedzenie 

kolegialnych organów gminy lub też dostępu do dokumentów wynikających z 

wykonywania zadań publicznych przez organy gminy. Analizując Statut Miasta i Gminy 

Lwówek, również nie stwierdzono w nim zapisów, które ograniczałyby jawność 

działania organów gminy. Ogłoszenia o sesjach Rady Miejskiej w Lwówku, czy też 

o posiedzeniach Komisji Rady zawsze umieszczane są z wyprzedzeniem na stronach 

BIP gminy Lwówek w zakładkach „Zaproszenia na Sesje Rady Miejskiej” 

i „Zaproszenia na Komisje Rady Miejskiej”: Zainteresowani mogą zapoznać się 

z nimi pod następującymi adresami: http://bip.lwowek.com.pl/111/Zaproszenia_na_Sesj

e_Rady_Miejskiej/ oraz http://bip.lwowek.com.pl/136/Zaproszenia_na_Komisje_Rady_

Miejskiej/. Dodatkowo informacje o sesjach w formie zaproszeń zawsze wysyłane są do 

sołtysów z prośbą o umieszczenie ich na tablicy ogłoszeń. Zaproszenia te 

rozpowszechniane są także w różnych punktach usługowych na terenie miasta Lwówek. 

Mieszkańcy gminy korzystają z powyższych zaproszeń i często obserwują sesje, czy 

posiedzenia komisji. Mają też możliwość zabrania głosu, po uprzednim wyrażeniu 

http://bip.lwowek.com.pl/111/Zaproszenia_na_Sesje_Rady_Miejskiej/
http://bip.lwowek.com.pl/111/Zaproszenia_na_Sesje_Rady_Miejskiej/
http://bip.lwowek.com.pl/136/Zaproszenia_na_Komisje_Rady_Miejskiej/
http://bip.lwowek.com.pl/136/Zaproszenia_na_Komisje_Rady_Miejskiej/
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zgody przez Przewodniczącego prowadzącego obrady, w punkcie obrad poświęconych 

wolnym głosom, wnioskom i informacjom. 

Zgodnie z zasadami techniki prawodawczej akta niższego rzędu nie powinny 

zawierać uregulowań zawartych w aktach rzędu wyższego. Tym bardziej akta takie nie 

mogą być sprzeczne z aktami nadrzędnymi. Uchwalając Statut, Rada miała powyższe na 

uwadze, dlatego nie powtórzono w Statucie zapisów dotyczących dostępu do posiedzeń 

organów gminy. Przepisy mówiące o zapraszaniu przez Przewodniczącego na 

posiedzenia Rady wybranych osób (§ 28 oraz 103 Statutu), w żaden sposób nie 

ograniczają wstępu na sesje i komisje pozostałym osobom zainteresowanym 

działalnością Rady. Odnoszą się tylko i wyłącznie do doradców zapraszanych na 

spotkania radnych. 

Jeśli chodzi o projekt protokołu, Radni mogą się z nim zapoznać zaraz po jego 

sporządzeniu. Radni maja prawo wnosić uwagi do projektu. Po przyjęciu protokołu, 

zatwierdzony przez Radę i podpisany przez Przewodniczącego dokument zostaje 

umieszczony na stronie internetowej BIP Lwówek w zakładce „Protokoły z Sesji Rady 

Miejskiej” (http://bip.lwowek.com.pl/231/Protokoly_z_Sesji_Rady_Miejskiej/). Zapis 

statutu mówiący o udostępnieniu protokołu po jego formalnym przyjęciu (§ 122) 

wynika z art. 6 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej. W myśl tego artykułu 

dokumentem urzędowym jest treść oświadczenia woli lub wiedzy podpisana przez 

funkcjonariusza publicznego. Za protokół z posiedzenia Rady odpowiada Rada. 

Protokół wyraża oświadczenia woli i wiedzy Rady. Nie zawiera tego natomiast 

propozycja protokołu zapisana przez pracownika urzędu. Dopiero po przyjęciu przez 

Radnych projektu spisanego przez pracownika wyznaczonego do obsługi Rady, protokół 

staje się dokumentem urzędowym, który natychmiast jest udostępniany wszystkim 

zainteresowanym. 

Radzie Miejskiej w Lwówku trudno stwierdzić które fragmenty Statutu Miasta 

i Gminy Lwówek, uchwalonego uchwałą Rady nr XXX/206/2009 z dnia 30 września 

2009 r. są niezgodne z prawem i należy poddać je „stosownym zmianom”. Uchwałę 

w sprawie uchwalenia Statutu Miasta i Gminy Lwówek, zgodnie z zapisami art. 90 

ustawy o samorządzie gminnym, przekazano organowi nadzoru w celu zbadania jej 

zgodności z prawem. Wojewoda, Rozstrzygnięciem Nadzorczym Nr KN.I - 4.0911 - 

64/09 z dnia 26 października 2009 r., uznał za nieprawidłowy zapis § 20 powyższego 

statutu. Paragraf ten został unieważniony. Pozostałe zapisy weszły w życie z dniem 

9 grudnia 2009 r., po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

http://bip.lwowek.com.pl/231/Protokoly_z_Sesji_Rady_Miejskiej/
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Województwa Wielkopolskiego (Dz. Urz. Woj. Wlkp. z dnia 24 listopada 2009 r., Nr 

204, poz. 3507). Powyższe zapisy obowiązują do dzisiaj. Od 9 grudnia 2009 r. przepisy 

art. 11 b ustawy o samorządzie gminnym nie uległy zmianie. Nie zmieniły się również 

w sposób istotny przepisy ustawy o dostępie do informacji publicznej. W związku 

z powyższym Rada Miejska w Lwówku prosi o precyzyjne wskazanie, które artykuły 

Statutu należy zmienić i dlaczego. Rada prosi również o przesłanie pisma radnego 

Czarkowskiego, na podstawie którego sformułowano pismo nr KN-I.4100.102.2016.8. 

Rada z ubolewaniem stwierdza, że Pan Czarkowski wielokrotnie propagował 

nieprawdziwe informacje na temat działalności radnych, organów gminy oraz 

pracowników urzędu. Zapoznanie się z pismem Pana Czarkowskiego pomoże Radzie 

ustosunkować się do stawianych w piśmie zarzutów. 

 

- Przewodniczący Rady Pan Przewoźny zwrócił się w tym miejscu z pytaniem do 

radnych czy ktoś z radnych chce wnieść jeszcze swoje uwagi lub poprawki. 

- Radny Czarkowski stwierdził, że nie procedował nad treścią tego pisma, dlatego chce 

zabrać teraz głos i stwierdził, że sprawa dotyczy dostępności do protokołu przed jego 

formalnym przyjęciem. Nie może być tak, że wielokrotnie czekaliśmy na protokół, który 

był nam potrzebny do dołączenia do różnego rodzaju pism kierowanych do różnych 

instytucji np. odnośnie farmy wiatrowej w Chmielinku i nie mogliśmy go otrzymać gdyż 

nie został on jeszcze  przyjęty przez Radę.  

- Przewodniczący zwrócił uwagę, że obecnie trudno dyskutować na ten temat, dlatego 

w odpowiedzi do Wojewody prosimy o przesłanie pisma Radnego Czarkowskiego. Po 

przesłaniu przez Wojewodę pisma radnego, będziemy mogli w większym stopniu się 

ustosunkować do przedstawianych nam zarzutów. 

 

Ponieważ radni nie wnieśli uwag, Przewodniczący Rady Pan Przewoźny zwrócił się 

z pytaniem kto z radnych jest za tym, aby w takiej formie przesłać pismo do Wojewody 

Wielkopolskiego. 

„za” przesłaniem pisma w ww. formie opowiedziało się 12 radnych. 

1 radny był „przeciw” 

„wstrzymało się” 0 radnych. 

 

Drugie pismo, które wpłynęło do biura Rady jest z Komendy Wojewódzkiej Policji  
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w Poznaniu, która zwraca się do nas o zwolnienie Komisariatu Policji w Lwówku 

z podatku od nieruchomości w 2017 r. 

To pismo również było przedstawione na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji, gdzie 

Państwo w swych wypowiedziach wyrazili w formie oświadczenia odpowiedź. 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny odczytał w tym miejscu Oświadczenie 

wypracowane przez radnych w brzmieniu: 

 

OŚWIADCZENIE RADY MIEJSKIEJ W LWÓWKU 

Z DNIA 29 WRZEŚNIA 2016 R. 

 

w sprawie: pisma Komendy Wojewódzkiej Policji w Poznaniu (nr pisma IR-HB-

0151-6/2016) z dnia 24 czerwca 2016 r., dotyczącego prośby o zwolnienie od podatku 

od nieruchomości w 2017 r. nieruchomości zajętych na cele bezpieczeństwa i porządku 

publicznego. 

 Rada Miejska w Lwówku podtrzymuje stanowisko wyrażone w latach poprzednich, 

w sprawie nie wydawania nowych zwolnień przedmiotowych w podatkach lokalnych. 

Realizowane na terenie gminy inwestycje służące poprawie bezpieczeństwa i jakości 

życia mieszkańców w sposób znaczący obciążają budżet gminny. W związku z 

powyższym Rada Miejska zobligowana jest dbać by pozyskiwane dochody były jak 

najwyższe. Dlatego Rada Miejska w Lwówku nie przewiduje w 2016 r. podejmowania 

dodatkowych uchwał rozszerzających katalog nieruchomości podlegających zwolnieniu 

z podatków lokalnych w roku 2017. 

 

Jeśli Państwo będą uważać by jak w latach poprzednich, zamiast zwolnienia z podatku 

wesprzeć finansowo bezpośrednio nasz Posterunek Policji, to wówczas wystąpimy z taką 

propozycją do Burmistrza Miasta i Gminy. 

-Ponieważ radni nie wyrazili żadnych uwag co do treści ww. pisma, Przewodniczący 

poinformował, że przedstawione wcześniej pisma w imieniu całej Rady zostaną 

podpisane przez Przewodniczącego Rady. 

 

Ad. 18. Wolne głosy i wnioski. 

 

-Radny Czarkowski odczytał wniosek do Burmistrza Miasta i Gminy jako wezwanie do 

sprostowania informacji zamieszczonych w lokalnej gazecie „Nasz dzień po dniu” oraz 
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zamieszczenie na pierwszej stronie ww. gazety przeprosin w odniesieniu do osoby Pana 

Czarkowskiego i Pana Skałaskiego za podanie nieprawdziwych informacji dot.: 

- wywozu nieczystości na działkę Pana Jędrzejczaka i -kontroli Wyższego Urzędu 

Górniczego o wydobywaniu kopalin kruszywa naturalnego. 

Ponadto Pan Czarkowski w swym wniosku wzywa Burmistrza Miasta i Gminy do 

wpłacenie kwoty 15 tys. zł na rzecz Stowarzyszenia „Bury Miś” jako zadośćuczynienie 

za naruszenie dóbr osobistych. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy zwrócił się z pytaniem na jakiej podstawie stwierdzono, że te 

wypowiedzi w sprawie wywozu nieczystości są stwierdzeniem Burmistrza.  

Natomiast stwierdzone jest, że oboje Panowie byliście na prywatnej działce wspomnianej 

przez Pana Czarkowskiego. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny przerwał polemikę pomiędzy radnym 

Czarkowskim, a Burmistrzem Miasta i Gminy prosząc o informację Gminnego 

Komendanta Ochotniczych Straży Pożarnych w odniesieniu do przeprowadzonej kontroli 

w sprawie zabezpieczenia p.poż na terenie Gminy Lwówek. Przewodniczący Rady 

wyjaśnił, że o taką informacje pytają nasi mieszkańcy. 

-Głos zabrał Gminny Komendant OSP w Lwówku - radny Pan Wojciechowski, który 

stwierdził, że cała procedura kontrolna rozpoczęła się od doniesienia radnego 

Czarkowskiego do Prokuratury na niedopełnienie obowiązków służbowych. Ja o tej 

sprawie dowiedziałem się niestety, ale z gazet i z portalu Infolwówek, gdyż do dnia 

dzisiejszego Prokuratura żadnych zarzutów mi nie przedstawiła, a z tego co mi wiadomo 

to Burmistrzowi również nie - stwierdził Pan Wojciechowski.  

Nie zostałem nawet w tej sprawie przesłuchany. 

Jeśli chodzi o zarzuty przedstawione przez Pana Czarkowskiego w odniesieniu do mojej 

osoby to stwierdzam, że są one niezgodnie z prawem, gdyż jako Komendant nie mogę 

kontrolować budynków użyteczności publicznej, ani też budynków jednostek kultu, czy 

jednostek wyznaniowych. Mogę być jedynie powołany przez Komendanta Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej do przeprowadzenia takiej kontroli i to tylko w składzie 

Komisji do podjęcia takich działań kontrolnych. Do komisji nie byłem powołany, bo nie 

było takiej potrzeby. Również nie odpowiadam za zbiornik p.poż na terenie Akademii 

Rolniczej w Brodach - Uniwersytetu Przyrodniczego w Poznaniu ponieważ nie wchodzi 

on w zasób terenów naszej Gminy. Jest to własność Akademii. 
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Jeśli chodzi o kontrole, to Pan Czarkowski wniósł skargę do Komendanta 

Wojewódzkiego. Komendant Wojewódzki delegował oficera, aby tę kontrolę 

przeprowadzić. Po otrzymaniu upoważnienia od Burmistrza przeprowadziliśmy kontrole 

wszystkich budynków użyteczności publicznych pod kątem zabezpieczenia p.poz 

i lokalizacji hydrantów. Kontrola przebiegła pomyślnie ze wskazaniami. Protokół został 

spisany wraz z dokumentacją fotograficzną każdej kontrolowanej instytucji. Wskazania 

to brak kilku tabliczek na hydrantach, które odwrotnie zrealizowano i usytuowano nowy 

hydrant w pobliżu Ośrodka Sportu i Rekreacji w Lwówku. Jeśli chodzi o zarzut o brak 

dokumentacji na przeprowadzanie konserwacji wspomnianych tu urządzeń, to należy 

zaznaczyć, że ZGK taką konserwacje systematycznie przeprowadza i w następnych 

działaniach zobowiązał się do sporządzenia stosownych protokołów. 

Pan Wojciechowski stwierdził, że bardzo cieszy się, że Pan Czarkowski aż tak bardzo 

dba o zabezpieczenie p.poż w gminie, ale bardzo dziwi go fakt, że w chwili kiedy była 

mowa na komisjach Rady o budowie dodatkowego ujęcia wody, mając na uwadze 

zabezpieczenie gminy, to niestety, ale Pan Czarkowski był wtedy przeciwny. 

Również dziwny jest fakt, że redaktor portalu Infolwówek tak bardzo troszczy się  

o kościół w Brodach, a jak Rada przyznawała środki na konserwację tego obiektu to 

wniosła skargę do wyższych instytucji. 

Tu można stwierdzić jednoznacznie - stwierdził Pan Wojciechowski, „że ani Pan 

Czarkowski, ani portal Infolwowek nie dba o dobro gminy, tylko o swój własny interes,  

o swój wizerunek poprzez zamieszczanie kłamstw”. 

Należy również tu wspomnieć, że Pan Czarkowski w swej skardze poruszył sprawę braku 

hydrantu w Lipce Wielkiej, a po wyjaśnieniach okazało się, że sam Pan Czarkowski 

zabiegał aby wcześniej usytuowany przy sali wiejskiej hydrant usunąć. 

 

-W tym miejscu głos zabrał Sekretarz Gminy, Pan Piechowiak, który odniósł się do 

przedstawionego przez radnego Czarkowskiego wezwania o zamieszczenie przeprosin 

przez Burmistrza w stosunku do jego osoby i wypłacenia mu zadośćuczynienia. Pan 

Piechowiak stwierdził, że pracuje już w Urzędzie od kilku lat, mimo to po raz pierwszy 

spotyka się z sytuacją, by ktokolwiek oczekiwał od Burmistrza, by ten zrealizował tego 

typu wezwanie. Radny może zgłosić wniosek, ale zgodnie z prawem nie może wzywać 

Burmistrza do wykonania czegoś. Jest to w zasadzie niespotykane. Nie ma takiej 

podstawy prawnej, aby Burmistrz spełnił oczekiwania przedstawione przez Pana 

Czarkowskiego w odczytanym wezwaniu.  
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Należy tu zaznaczyć, że my nie ustosunkujemy się do tego wezwania, gdyż jak 

kilkakrotnie podkreślaliśmy tu, nie ma takich podstaw prawnych. Jeżeli Pan Czarkowski 

czuje niedosyt, czy jakiś żal i pretensje w stosunku do Pana Burmistrza to pozostaje Mu 

tylko powództwo cywilne. 

-Pan Czarkowski zabierając głos stwierdził, że nie oczekuje odpowiedzi od Sekretarza, 

czy od Urzędu tylko od Pana Burmistrza, ponieważ tam było kierowane to pismo. 

Natomiast w odniesieniu do przeprowadzonej kontroli p.poż., to była to niestety, ale 

zwykła kontrola na wniosek, gdyż były już w naszej gminie różne przypadki dot. 

hydrantów. Co z tego, że są 4 hydranty w Brodach jak według opinii mieszkańców tej 

wsi, w tym z wypowiedzi strażaka Pana Karola Majorka wynika, że tylko 1 hydrant jest 

sprawny. 

Ta kontrola miała na celu sprawdzenie rzeczywistego stan technicznego hydrantów  

w gminie. My musimy wiedzieć na czym stoimy, a nie w sposób wirtualny tylko 

opisywać jaki jest stan tych urządzeń i bezpieczeństwo p.poż.. 

W tym miejscu Pan Czarkowski prosił, aby Komendant OSP Pan Wojciechowski  

w swych wypowiedziach odnosił się do straży, a nie do jego osoby i do portalu 

internetowego Infolwowek. i itp. 

- Radny Piotr Wojciechowski udzielił odpowiedzi Panu Czarkowskiemu stwierdzając, że 

jeśli sami strażacy informują Pana o niesprawnych hydrantach, to powinien Pan już 

wiedzieć, że tam gdzie są jednostki OSP to jest prezes i jest naczelnik tych jednostek. To 

właśnie oni w mojej obecności i obecności pracownika ZGK wybierali hydranty do 

zabezpieczenia gotowości p.poż. Również i Pan Majorek współdecydował, które 

hydranty wyznaczył do akcji pożarowych. 

- Sekretarz Gminy Pan Piechowiak zabierając ponownie głos poinformował, że chyba 

został przez Pana Czarkowskiego źle zrozumiany, gdyż pismo było wystosowane nie do 

osoby prywatnej Pana Piotra Długosza, tylko do Burmistrza Miasta i Gminy Pana Piotra 

Długosz, czyli do osoby publicznej. A więc jeszcze raz w ty miejscu podkreślono, że 

Burmistrz Miasta i Gminy Lwówek nie ustosunkuje się do pisma, gdyż nie ma takiej 

podstawy prawnej. Jeśli rości Pan Czarkowski jakiekolwiek pretensje do osoby prywatnej 

Pana Piotra Długosza to należy udać się na wcześniej już wskazaną drogę. 

- Pan Czarkowski ponownie informował Sekretarza, że oczekuje odpowiedzi od samego 

Burmistrza, a w stosunku do przeprowadzonej kontroli hydrantów w gminie przez Pana 

Wojciechowskiego, to Pan Czarkowski przyznał, że było to bardzo zasadne i bardzo 
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dobrze, że było to zrobione. Teraz jednak, obecna ta kontrola, która właśnie się odbywa 

pokaże ostateczne wyniki i wówczas zobaczymy jaki jest faktyczny stan tych urządzeń. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz przypomniał, że Pan Sekretarz i Zastępca 

Burmistrza odpowiedzi udziela właśnie w imieniu Burmistrza. Ponadto Pan Burmistrz 

poinformował, że jest to już 7 donos do różnych instytucji o przeprowadzenie kontroli na 

terenie Gminy Lwówek. Do tej pory zakończyły się chyba 3 albo 4 dogłębne inspekcje 

i nie znaleziono żadnych podstaw, że cokolwiek nieprawidłowo robimy. Szukanie dziury 

w całym to jest to na czym zależy pewnym osobom, aby źle przedstawiać Urząd czy 

Radę w oczach opinii publicznej. My jednak będziemy robić swoje, a przede wszystkim 

to co jest niezbędne do życia codziennego mieszkańcom naszej Gminy. 

W tym miejscu Pan Czarkowski złożył gratulacje w odniesieniu do podejmowanych 

działań przez Burmistrza i informował, że jest w posiadaniu pisma z pewnej instytucji 

w stosunku do osoby Burmistrza, ale przedstawi to pismo później. 

- Pan Karol Skałaski zabierając głos stwierdził, że nie tylko wzywa Burmistrza Miasta  

i Gminy ale wręcz żąda przeprosin na łamach prasy w odniesieniu do Jego osoby i Pana 

Czarkowskiego za rozpowszechnianie kłamstw. 

-Głos zabrał Sołtys wsi Pakosław Pan Andrzej Basiński, który zwrócił się do Pana 

Krzysztofa Czarkowskiego stwierdzając -  jako mieszkańcy Parafii Brody nikt nie czuje 

żadnego zagrożenia pożarowego. Mieszkańcy modlą się i spotykają w swoim kościele 

 i nie czują żadnego niebezpieczeństwa. Każdy powinien się martwić o swój Kościół. 

Następnie Pan Basiński podjął tematykę nagonki medialnej prowadzonej przez obecne tu 

na tej sali osoby w sprawie rzekomej wycinki drzew. Powyższe wszczęło polemikę z 

radnym Czarkowskim, na którą zareagował Przewodniczący Rady stwierdzając, że wolne 

głosy i wnioski zostały już wyczerpane, w związku z tym przystąpiono do kolejnego 

punktu dzisiejszego porządku obrad. 

 

Ad. 19. Zamknięcie obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Piotr Przewoźny zamknął obrady 

XXIII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

Protokołowała      Przewodniczący 

       Rady Miejskiej we Lwówku 

/-/ Wiesława Radecka 

        /-/ Piotr Przewoźny 


